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自動產生的描述]
／藝術家簡歷／
何思賢HE SI-XIAN
1998年生於臺灣新北，現工作與居住於臺灣新北

何思賢的創作靈感主要來自生活、夢境和記憶，並嘗試以內斂封閉的形式加以回應。畫面中的氣質接近於心理狀態的外顯，其中敘事的手段則至關重要，透過這種手段將神秘、衝突、詭異等元素結合，在進行繪畫的當下過程中不斷探索內心狀態，呈現創作者自私且具排他性的私密領域。


學歷
2022    國立臺灣藝術大學美術學系學士


聯展
2024    「生活破圖」，PTT SPACE，臺北，臺灣（現正進行）
2022    「池面碰撞。沈積與映射」，國立臺灣藝術大學美術學系107級畢業展，新北，臺灣
2021    「三人行」，大璞人文咖啡茶館，新北，臺灣
2021    「家居的微型地貌－Landform Elements In Housing」，國立臺灣藝術大學美術學系107級班展，線上展覽


／Artist CV／
He Si-Xian
Born in 1998, New Taipei, Taiwan. 
Lives and works in New Taipei, Taiwan.

He’s creative inspiration mainly stems from life, dreams, and memories, and he attempts to respond to them in a reserved and enclosed form. The temperament in his images closely resembles the external manifestation of psychological states. The narrative approach is crucial, using it to combine elements of mystery, conflict, and the eerie. During the process of painting, he continuously explores inner states, presenting the artist’s selfish and exclusive intimate domain.


Education
2022    B.F.A., Department of Fine Arts, National Taiwan University of Arts


Group Exhibitions
2024    “Ways to Fix Broken Images”, PTT SPACE, Taipei, Taiwan
2022    “Surface Collision: Deposition and Reflection”, National Taiwan University of Arts Department of Fine Arts 107th Graduation Exhibition, New Taipei, Taiwan
2021    “T here”, Toppu Cafe & Tea, New Taipei, Taiwan
2021    “Landform Elements In Housing”, National Taiwan University of Arts Department of Fine Arts 107th Class Exhibition, Online Exhibition
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